

FARO DE CAVALLERIA

EN The northernmost point of Menorca was the chosen place to build in 1857 a lighthouse to prevent shipwrecks in the area. After more than 165 years in use, this infrastructure is considered by locals and visitors a key element of the archipelago's skyline.

FR Situé au point le plus septentrional de Minorque, ce phare fut bâti en 1857 pour prévenir les naufrages dans la zone. Pour les résidents comme pour les touristes, le bâtiment de 165 ans, toujours en activité, est un élément essentiel du paysage de l'archipel.



Photos → David Palacios, Domains de Fontenille, Sa Pedrera d'Es Pujol



CALA MACARELLETA

EN This tiny piece of paradise is one of the best landscapes you will find on the whole island. Early risers will have the opportunity to enjoy the uncrowded turquoise waters of the southern coast surrounded by imposing cliffs.

FR Ce petit coin de paradis offre un des plus beaux paysages de toute l'île. Les lève-tôt profiteront en toute quiétude des eaux turquoise de la côte sud, bordée d'imposantes falaises.

www.menorca.es



PICNIC ON THE CLIFF

EN Make the most of your island vacation and enjoy a once-in-a-lifetime sunset experience in Alaior accompanied by some tapas and chilled local wine. The priceless views over the horizon will turn this experience into an unforgettable one.

FR Profitez pleinement de vos vacances insulaires et vivez l'expérience unique d'un coucher de soleil à Alaior, autour de tapas et d'un petit vin frais local. L'incomparable panorama fera de cette expérience un moment inoubliable.

The experience starts at 7:30 p.m.
L'expérience débute à 19h30.
www.lesdomainesdefontenille.com



SA PEDRERA D'ES PUJOL

EN A traditional country house hosts a rustic restaurant where Daniel Mora has been behind the stove for two decades, offering local dishes elevated to fine dining. The beef Wellington tenderloin and the gin and lemonade sorbet are a classic.

FR Daniel Mora officie depuis 20 ans dans ce restaurant campagnard situé dans une maison traditionnelle et propose une cuisine gastronomique à partir de plats locaux. Le filet de bœuf Wellington et le sorbet au citron et au gin sont de grands classiques.

+34 971 15 07 17
www.sapedreradespujol.com



ARENAL D'EN CASTELL

EN This seaside resort destination is only 20 minutes away by car from the capital, Mahon. There are many hotels offering seamless accommodations overlooking the island's northern coastline.

FR Cette station balnéaire n'est qu'à 20 minutes en voiture de la capitale, Mahon. De nombreux hôtels proposent des hébergements avec une vue imprenable sur la côte nord de l'île.

Palladium Hotel Menorca
+34 971 35 80 88
www.palladiumhotelgroup.com

🕒 2H00 ☀️ 2 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK*

Menorca

SPAIN

EN Land in the quietest of all Balearic islands and live the charm of its crystal-clear waters by the Mediterranean sea, charming villages, stunning sunsets and delicious local cuisine.

FR Rejoignez la plus calme des îles Baléares et laissez-vous gagner par le charme de ses eaux méditerranéennes cristallines, ses villages pittoresques, ses couchers de soleil et sa délicieuse cuisine locale.

TIP → 1

EN Renting a boat – with or without a skipper – is a good solution to access some remote natural treasures such as Cala Fornells.

www.llatinaboats.com

FR Pour découvrir certains trésors naturels isolés, comme Cala Fornells, la meilleure option est de louer un bateau, avec ou sans capitaine.

TIP → 2

EN Can Pons in Es Mercadal won a few years ago an award for baking the world's best *ensaimadas*, a traditional Balearic pastry.

FR Can Pons, à Es Mercadal, a reçu il y a quelques années le titre de champion du monde pour ses *ensaimadas*, une pâtisserie traditionnelle des Baléares.

Carrer del General Albertí, 6
www.ensaimadasmenorca.com